



FUKKOL

專業解決注塑化學問題

Professional Injection Plastic Chemical Solution



牛油 Anti-Seize Copper Compound

1100°C 特強射阻螺紋防緊蝕膏,可防止因射阻阻塞而需拆卸時螺紋緊蝕的問題。

Anti-seize copper compound is a superior grade assembly compound and high-pressure lubricant. This high quality copper based anti-seize formula has unique particle shapes suspended in a special carrier. It will protect metal parts under extreme heat, pressure, and contaminating conditions to 1100°C.



塑膠光澤增韌劑 HTM Plastic Elasticizer

一種創新的雙性添加劑,針對多種塑料因注塑後比較脆弱及表面光澤度不飽而設,由其添加再生塑料時更常發現這兩個問題,因此HTM能在原來的基礎下能提高25%韌性及7%光澤的雙改性劑。

HTM Plastic Elasticizer is innovative products formulated by Japan. It is designed to improve the 25% brightness of the plastic and 7% impact strength. This is commonly appears when mixed with "recycle plastic materials". It is out perform other "additives" in current market.



螺絲清洗劑 (粉體,液體,樹脂) Plastic Machine Screw Cleaning Agent (Powder, Liquid, Resin)

15年經驗的研究如何快速清洗注塑,吹塑及擠出成型螺絲杆,解決注塑殘色或透明時黑點的問題及轉色時清洗螺絲杆之時間及損耗問題。

MTC Screw Barrel Cleaning Agent is our 15 years of R & D efforts, it's "Reusable" (save cost), fastest time in cleaning process, proven to solve the problems as below black dots, changes colours, and difference materials.

多次數脫模劑系列 Mould Release Spray Series

專業的塑膠脫模劑分各種不同樹脂的溫度要求,如80-200°C常溫塑料,工程塑料,透明塑料產品及需二次加工產品的需求,與一般市場上的脫模劑分別在於一些需二次加工的產品,產品表面要求極幹淨時,都可保證二次加工不發生任何問題。

We are specializing in Mould Release manufacturing to meet customer's requirement. It's suitable to use in 80-200°C plastic resin and engineering plastic. This paintable mould release is designed for quick, oil free, clean releases on thermoplastics and thermoplastics. Will not interfere with post-finishing operations; parts can be painted, stenciled, glued, hot stamped, plated or otherwise decorated.



模具免燒焊修補泥膠 Mould Repair Clay

高強度的特別配方使泥膠可在三小時內形成比718還要硬的才料,灌漏用于模具通水破裂,模具表面沙眼,模具破裂,倒塞通水孔,孔內螺絲紋重蝕及因孔隙擴大後需變小的用途,代替傳統燒焊之煩惱。

Mould Repair Clay is a clay act effectively to repair "sand holes", mould crack, leakages in cooling pipes. After 3 hours fully harden, it's equal to hardness as 718 steel materials. It can be "tapping", grinding and sand blasting. It can replace "traditional welding" Method.

高溫不碳化抗磨膏 (料頂油) HT Paste (Mould Parts Protective Paste)



一種獨有的超耐高溫配方,解決多年來模具配件因摩擦及模具配件太精密而導致所導致燒蝕的問題,大大減少模具配件更換時間,提高效率,每次使用後可維持3年,特別適合用于模具可筒,頂針,鑽件及導軌。

HT paste is a paste formulated by anti-wear and anti-heat additives. It contains Nano ceramic powder which can stands 1400°C. It does prevent "burning" in the mould therefore reduce the workload to exchange and reassemble the mould parts.

綠色長期模具防銹劑 Mould Protector(Green)



高純度化學合成防銹層,獨持于模具在下次使用時不需使用任何清洗劑除油都可在首次注塑時自然脫離模具,防銹層還可在室內任何環境下保護模具表面三年之久。

This mould protector wax based is designed to forms a complete wax-like protective film over the surface of moulds and dies. It's prevents surface contamination on start-up from dissolved deposits between inserts, ejector pins, etc. Its "self-clean" through plastic injection process therefore save cost and time when reuse the mould.



色粉擴散油 Pigment Disperse Agent

無毒及特別之黏度可幫助色粉及色種與塑料得到充分黏合,從而可使注塑後產品表面色澤均勻及亮麗。

This pigment disperse agent is toxic free and it helps to disperse pigment and plastic masterbatch. It does improve the brightness and colors uniformity.

Hong Kong Head Office:
Kalen International Ltd.
Room 1, 6/F, New Treasure Center, 10 Ng Fong Street,
San Po Kong, Kowloon, Hong Kong
TEL: 0852-24202444 (Line 3) FAX: 0852-24851418

Malaysia Offices:
Fukkol Holdings (M) Sdn Bhd.
Sub Lot 16, lot 772, Jin Subang 4, Tmn Perindustrian Sg.
Penaga, 47610, Subang Jaya, Malaysia.
TEL: +603 56217290 Fax: +603 56217293

China Factory & office:
Kalen Lubricants Technology (Hui Zhou) Ltd.
Tie Chang Precinct Shi Wan Town Bo Luo County
Hui Zhou City, Guang Dong, China
TEL: 086 752 6616270 (Line 10) FAX: 086 752 6616269

潤滑に任せよう
www.fukkol-lube.com

MALAYSIA 2009's Courses: Training On Plastic Injection Defects Analysis and Troubleshooting Q&A.....Coming Soon